



新礦資源有限公司

NEWTON RESOURCES LTD

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)

(於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock Code: 1231)

(股份代號：1231)

REPLY FORM 回條

To: Newton Resources Ltd ("Newton")
c/o Tricor Investor Services Limited
26/F., Tesbury Centre
28 Queen's Road East
Hong Kong
(Facsimile number: (852) 2861 1465)

致：新礦資源有限公司（「新礦資源」）
經卓佳證券登記有限公司
香港皇后大道東28號
金鐘匯中心26樓
(圖文傳真號碼：(852) 2861 1465)

I wish to receive future corporate communications of Newton in the manner as follows:

本人擬收取新礦資源日後的公司通訊方式如下：

- ☐ to receive the printed English version only; or
只收取英文印刷本；或
- ☐ to receive the printed Chinese version only; or
只收取中文印刷本；或
- ☐ to receive both printed English and Chinese versions; or
同時收取中、英文印刷本；或
- ☐ to access the corporate communications posted on the website of Newton using electronic means in lieu of receiving printed copies, and to receive email notification of the posting of the corporate communications on the website of Newton to my/our email address at _____ (Note).
以電子形式閱覽登載在新礦資源網站的公司通訊代替收取印刷本，並收取有關公司通訊登載在新礦資源網站的電郵通知，電郵通知請發送往本人／吾等之電郵地址 _____ (附註)。

Please tick the appropriate box and complete your details in the space provided below.

請在適當的空格內劃上「✓」號，並在下列提供的空位上填妥閣下之資料。

Name (姓名) _____ Signature (簽名) _____

Address (地址) _____

Contact telephone number (聯絡電話號碼) _____ Date (日期) _____

After completion, please fold this form according to the indication and return it to the Hong Kong listed share registrar of Newton by using the aerogram at the reverse side.

填妥本回條後，請按指示摺疊並以背面的郵簡將本表格寄回新礦資源的香港上市股份登記處。

* Note: If you do not provide your email address, Newton will send the Corporate Communications in printed form in the manner specified in the said letter.

* 附註：閣下如無提供電郵地址，則新礦資源將按照該函件內指定方式發送公司通訊之印刷本。